附件：中国—东盟数字经济创新案例申报表（中英文）

中国—东盟数字经济创新案例申报表（中文）

	机构名称
	

	机构所在地 
	

	机构类型 
	□政府部门  □国际组织  □企业  □社会组织
□技术社群  □科研机构  □高校  □其他

	联系人
	姓名：     
	职务：

	
	电话：
	邮箱： 

	案例名称 
	

	案例网址（如有）
	

	案例涉及国家 
	

	案例参与单位 
	

	案例技术方向 
	□5G  □人工智能  □大数据  □云计算 □数据中心
□工业互联网  □物联网   □网络安全 □信息安全 □数据安全  □数字治理  □智慧城市  □融合应用
□其他________

	案例实施时间
	（案例实施时间须在2021年7月1日以后.尚处于科研阶段的可填写“未实施”。）




	案例创新要点
（请详细描述申报案例的创新性，控制在500字以内。）










	案例概况
（请描述申报案例的基本情况、技术或方法的合理性和正确性、案例可能产生的社会效益或经济效益、案例的可实施性等，控制在800字以内。）









	附加材料清单（中英文均需提供）
1、 项目方案word、PPT各1份
2、 申报表签字扫描件PDF 1份
三、案例的图片、视频或其他素材展示等（非必须项）
四、对于经授权的发明创造或专利技术，在申报时需提交具有法律效应的发明创造或专利技术所有人的书面授权许可、项目鉴定证书、专利证书等。
五、对于已注册运营的项目，在申报时需提交相关证明材料（含机构概况、法定代表人情况、企业营业执照或事业单位法人证书复印件等材料。）

	负责人签字
并盖章
	
                          （盖章）
2022年    月    日





中国—东盟数字经济创新案例申报表（英文）

	Name of Applicant
	

	Address of Applicant 
	

	Type of Applicant 
	□Government  □International organization 
□Enterprise □Social organization □Technical community □Institution  □College/university □Others_____

	Contact Person
	Name:        

	
	Title:
	Department:

	
	Tel: 
	Email: 

	Title of Case 
	

	Website of Case (if any)
	

	Case-related Country  
	

	Case-related Organization 
	

	Technical Direction of Case 
	□ 5G □ AI □Big Data □Cloud Computing □ Data Center
□ Industrial Internet □ IoT □ Cybersecurity
□ Information Security □ Data Security 
□ Digital Governance □ Smart City 
□ Integrated Application
□ Others_____

	Implementation Time of Case
	(The case should have been implemented since July 1, 2021. Please fill in "not implemented" for the case under R&D progress.)



	Innovation Highlights of Case
(Please describe in details the innovation highlights of the case within 500 words.) 



	Case Overview 
(Please describe within 800 words about the case’s details, technical or methodological rationality and validity, possible social benefit or economic benefit, practicality and performance reliability.)



	Attached List of Reference Materials 
1. One copy of the Project Scheme in word and ppt format respectively.
2. A scanned softcopy of the singed Application Form in PDF format.
3. Photos, video, source video or other materials, etc.(optional)
4. If the case is an authorized invention/creation or patented technology, written authorization/permit of the legal binding owner of invention/creation or patented technology, project appraisal certificate and patent certificate need to be submitted upon application.
5. For project which has been registered and operated, related certificates need to be submitted upon application (including enterprise introduction, legal representative introduction, photocopy of business license or certificate of incorporation , etc.）


	Signature of the Applicant
	                          

Date:      , 2022



